

No. 34633

**United States of America
and
Romania**

Program of cooperation and exchanges between the Government of the United States of America and the Government of the Socialist Republic of Romania in Educational, Cultural, Scientific, Technological and Other Fields for the years 1984 and 1985 (with annex). Washington, 23 December 1983

Entry into force: *23 December 1983 by signature and definitively on 1 January 1984 by signature, in accordance with article VII*

Authentic texts: *English and Romanian*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *United States of America, 18 May 1998*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**États-Unis d'Amérique
et
Roumanie**

Programme de coopération et d'échanges entre le Gouvernement des États-Unis d'Amérique et le Gouvernement de la République socialiste de Roumanie dans les domaines de l'éducation, de la culture, de la science, de la technologie et autres domaines pour les années 1984 et 1985 (avec annexe). Washington, 23 décembre 1983

Entrée en vigueur : *23 décembre 1983 par signature et définitivement le 1er janvier 1984 par signature, conformément à l'article VII*

Textes authentiques : *anglais et roumain*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *États-Unis d'Amérique, 18 mai 1998*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

